
41. ZAPISNIK

Sa sjednice Skolskog odbora OS grofa Janka Dra5koviia Klenovnik odrLane
godine s podetkom u 12,00 sati u prostorijama Skole.

Nazodni: Marija Konjevi6, Josipa Polandec Stimec ,TatjanaKoladko, Vtutt u Svinjarevi6

7.9.2020.

i Stefica
O5tarjai
Odsutni: Martina Juri5a i Nedeljko Gladovii

Ostali nazodni: ravnatelj Skole gosp. Mijo Bari5i6
Zapisnik vodi: Martina Gosari6 Pea5inovi6

Predsjednica, gospoda Marija Konjevi6 pozdravlja nazodne, konstatira da je na sjednici prisutna
vedina dlanova Skolskog odbora, tepredlaLe sljede6i:

Dnevni red

1. Utvrclivanje Zapisnika sa elektronske sjednice Skolskog odbora odrLane 6. srpnja 2020.
godine

2. Organizacijanastave u Skolskoj godini 2020.121.
3. Dono5enje Poslovnika o radu
4. Donoienje Pravilnika o radu Skolske kuhinje
5. Davanje suglasnosti zaprimanje u radni odnos distadice na odredeno puno radno vrijeme
6. Pitanja i prijedlozi

Ad. L
Zapisnik sa sjednice 6. srpnja 2020. godine uzpoziv dostavljen je dlanovima ibez primjedbi

jednoglasno je usvojen.

4d.2.
Ravnatelj gospodin Mijo Bari5ii iznosi dlanovima da je zbog epidemiolo5ke situacije nastava

organizftana u sukladno uputama od Hrvatsko g zavoda za javno zdravstvo. Nastava 6e se organizirati
u jednoj smjeni.

Tijekom ljeta zavr5eni su radovi u Skolskoj kuhinji i blagavaonici.
Ova todka je jednoglasno prihvadena.

Ad.3.
Pravilnik o radu donesen je prodi5ieni tekst zbog izmjena i dopuna u Zakonu o odgoju i

obrazovanju u osnovnoj i srednjoj Skoli.
Pravilnik o radu jednoglasno je usvojen.

Ad.4. r

Pravilnik o radu Skolske kuhinje izmijenjen je u dijelu trajanjavelikih odmora u Skoli i nadinu
uplate Skolske kuhinje.

Pravilnik o radu Skolske kuhinje jednoglasno je usvojen.

Ad.5. ,

eistadici Ivani Konjevi6 odobreno je kori5tenje neplaienog dopusta do godinu dana. Na
natjedaj za radno mjesto distadice pristigle su detiri molbe, Temeljem obavljenog intervjua s
kandidatima Povjerenstvo je predloZilo ravnatelju kandidatkinju Slavu Brledii.

Ravnatelj je prihvatio prijedlog Povjerenstvate predlaLe Skolskom odboru da se ugovor o
radu na odredeno puno radno vrijeme do povratka radnice Ivane Konjevi6 s nepla6enog dopusta
sklopi sa Slavom Brledi6.



prijedlog jednoglasno je usvojen.

Ad.6
Pod todkom pitanja i priiedlozi postayljeno je pitanje dali ie se odrZati produZeni boravak

obzirom @ hellutnu epiderriolo5ku situaciju. Ravnatelj u tom trenutku nema informaciju da li 6e se i
kada poH prenroditi program produZenog boravka. .

-dovr5eno u 12.30 sati-
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